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PROTOKÓŁ NR 8/11

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 
z dnia 27 października 2011 r.

Obecni członkowie Komisji – wg załączonej listy obecności.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

- Pan Kazimierz Kożuchowski – Burmistrz Miasta Augustowa,

- Pan Radosław Czerwiński – Kierownik Wydziału Finansowego UM.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2011 r.

2. Sprawy różne.

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów RM otworzyła Pani Bożenna Ziemak – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów RM w Augustowie.

Zapoznała obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad. pkt 1

Pan Radosław Czerwiński – Kierownik Wydziału Finansowego UM omówił projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2011 rok.

Pani Bożenna Ziemak – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów RM zapytała, czy ktoś z członków Komisji ma pytania do projektu uchwały 
w ww. sprawie?

Pani Radna Anna Dźwilewska zapytała, dlaczego projekt uchwały 
w sprawie zmian budżetu miasta na 2011 r. nie przewiduje środków finansowych na osoby bezdomne?

Pan Kazimierz Kożuchowski – Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż MOPS zwróci się o środki finansowe na osoby bezdomne w chwili, gdy wystąpi taka potrzeba. Na
razie nie zwrócono się z wnioskiem w tej sprawie.

Po dokonanej analizie, Pani Bożenna Ziemak – Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2011 r.
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja jednogłośnie, 6 głosami za, wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w ww. sprawie.

Ad. pkt 2

Pani Radna Anna Dźwilewska złożyła wnioski do projektu budżetu miasta Augustowa na 2012 r.:

1. Uporządkowanie i wyłożenie płytkami chodnikowymi ścieżki spacerowej od ul. Wspólnej do Kanału Augustowskiego.

2. Wyrównanie i położenie asfaltu na parkingu od ulicy Ogrodowej /parking do bloków Śródmieście 1, 2, 3/.

3. Skrzyżowanie ul. Wierzbnej i ul. Łaziennej /lewa strona pozbawiona bezpiecznego chodnika dla pieszych/.

4. Podłączenie ulicy Kasztanowej, Portowej, Partyzantów i Zarzecze do miejskiej sieci ciepłowniczej.

5. Naprawa i wyremontowanie zniszczonych daszków, ławek i innej infrastruktury krajobrazu na bulwarach wzdłuż rzeki Netty.

6. Naprawa bądź wymiana koszy na śmieci na ulicach.

7. Dokończenie zaplanowanych prac na ul. 3 Maja.

Pani Bożenna Ziemak – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów RM zwróciła uwagę, iż notorycznie niszczone są kosze i ławki nad Rzeką Nettą. Nie są
one jednak naprawiane tylko takie zniszczone z powrotem montowane. Stwierdziła, że jeżeli coś się porządkuje to powinno to być wykonane od początku do
końca, a nie byle jak. Pani Przewodnicząca zapytała, w jaki sposób można wpłynąć na rowerzystów, którzy jeżdżą po chodnikach ul. Partyzantów, pomimo tego,
iż są tam ścieżki rowerowe? Pani Przewodnicząca poinformowała, iż w ostatnich dniach rozmawiała z Panem Andrzejem Palką – Dyrektorem MPEC „Giga” Sp. z
o.o. na temat podłączenia ulicy Kasztanowej, Portowej, Partyzantów i Zarzecze, do sieci ciepłowniczej. Pan Dyrektor powiedział, że wpłynęło do niego tylko kilka
wniosków o podłączenie do sieci ciepłowniczej, a warunkiem realizacji takiej inwestycji są wnioski poszczególnych właścicieli.

Pani Radna Ewa Perkowska powiedziała, że osoby, które dokonują tych zniszczeń powinny być pociągnięte do odpowiedzialności, najlepiej finansowej.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zgłosiła wniosek o zabezpieczenie 
w budżecie na 2012 r. środków finansowych na wykup gruntów pod budowę ulic: Sasankowej i Zawilcowej i okolicznych ulic oraz uzyskanie pozwolenia na
budowę. Pani Radna zgłosiła również wniosek, w imieniu mieszkańców 
i właścicieli działek ul. Bagiennej, o utwardzenie dojazdów do ich posesji.

Pan Kazimierz Kożuchowski – Burmistrz Miasta w odpowiedzi na wnioski zgłoszone przez:

1) Panią Radną Bożennę Łukaszewiczpoinformował, iż w 2012 r. zostaną zabezpieczone środki finansowe pod wykup gruntów pod ulice: Sasankową i
Zawilcową. W odpowiedzi na pytanie odnośnie ulicy Bagiennej stwierdził, iż jest ona ciągle utwardzana naturalnymi gruntami 
i sukcesywnie będzie utwardzana nadal, ale jeżeli chodzi o wylanie asfaltu to na razie nie ma takiej możliwości, ponieważ starsze ulice 
w mieście czekają na ich zrealizowanie.

2) Panią Radną Annę Dźwilewską poinformował, iż Powiat planuje realizację ul. 3 Maja w 2013 r. i wówczas razem w tą ulicą będzie można wykonać ul.
Ogrodową. Jeżeli chodzi o wyremontowanie zniszczonych daszków, ławek i wymianę koszy na śmieci na ulicach to niestety w tym roku nie będzie pieniędzy na
ten cel, ale w przyszłym te naprawy będą wykonywane sukcesywnie. Pan Burmistrz powiedział, że będą realizowane podłączenia do sieci ciepłowniczej ul.
Wojska Polskiego, 
w dół, aż do targowiska, a także ulice: Kasztanowa i Portowa. 
Pan Burmistrz poinformował, iż pkt. 3 nie dotyczy Miasta, ponieważ ulice Wierzbna i Łazienna są własnością Powiatu.
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